

	Registration Process Quantity Surveyor Technologist: Checklist New Registration	Document No.	QST-01 (C. LIST/NEW)
		Version	3
		Effective Date	01.07.2022

LEMBAGA JURUUKUR BAHAN MALAYSIA
PERMOHONAN PENDAFTARAN JURUUKUR BAHAN TECHNOLOGIST

A. MAKLUMAT PENTING UNTUK PEMOHON

- Hanya permohonan yang lengkap akan diproses.
- Sila ambil maklum bahawa semua permohonan akan dibentangkan di dalam Mesyuarat Jawatankuasa Pendaftaran dan Kelayakan untuk keputusan rasmi. Permohonan yang diterima kurang 3 hari tarikh Mesyuarat Jawatankuasa hanya akan dibentangkan dalam mesyuarat yang seterusnya.
- Permohonan dan dokumen sokongan perlu dilengkapkan dan dimuatnaik melalui sistem ReQSys berdasarkan senarai semakan permohonan yang telah ditetapkan.
- Tiada sebarang penerimaan dokumen sokongan di dalam bentuk fizikal (*hardcopy*).

B. SENARAI SEMAKAN PERMOHONAN

NO	PERKARA	TINDAKAN (✓)
1	<p>Menyediakan dokumen-dokumen berikut untuk dimuatnaik di dalam sistem ReQSys :</p> <p>(i) Sesalinan (a) Sijil SPM/O-Level (b) Diploma/Sijil/Matrikulasi/STPM/A-Level (c) Ijazah (d) Transkrip peperiksaan Ijazah bagi tahun pertama hingga tahun akhir (e) Transkrip peperiksaan Diploma/Sijil bagi tahun pertama hingga tahun akhir (jika ada) (f) Keputusan peperiksaan <i>Direct Final Exam</i> (bagi pemohon dari kalangan pemegang diploma yang diiktiraf oleh LJBM).</p> <p>Dokumen di atas perlu diakui sah oleh:- a) Juruukur Bahan <i>Professional / Consultant</i>; atau b) Fellow/Member dari Pertubuhan Juruukur DiRaja Malaysia (RISM) ;</p> <p>yang diperakui seperti format berikut : (atau sebarang format pengesahan lain yang membawa maksud yang sama).</p> <div style="border: 1px dashed black; padding: 5px; margin: 10px 0;"> <p>Saya telah memeriksa sendiri dokumen asal dan dengan ini memperakui bahawa salinan ini adalah salinan yang sah. Tandatangan : Nama : No. Pendaftaran LJBM : atau Fellow/Member RISM No : Tarikh :</p> </div> <p>(ii) Sekeping gambar saiz pasport (berpakaian rasmi)</p> <p>(iii) Sesalinan kad pengenalan / pasport</p> <p>(iv) Maklumat majikan dan alamat tempat bekerja</p>	<input type="checkbox"/>
2	<p>Bayaran adalah secara atas talian melalui sistem ReQSys. Jumlah bayaran yang perlu dikemukakan adalah sebanyak RM150.00 yang merangkumi;</p> <ul style="list-style-type: none"> RM100.00 (yuran pendaftaran). RM50.00 (yuran pemprosesan yang tidak akan dikembalikan). 	<input type="checkbox"/>

Untuk maklumat lanjut, sila hubungi sekretariat pendaftaran Juruukur Bahan Technologist di talian : 03-26107987 atau e-mail : zainab.zainuddin@bqsm.gov.my.